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PROTOKÓŁ  Nr XI/11 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 29 września 2011 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 
 

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 15 radnych   

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1300.  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza –burmistrz Bobolic,  

• Pani Krystyna Dobrzańska – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pan Jan Rewkowski– dyrektor ZUKiO w Bobolicach,   

• Pani Jolanta Stępień  - kierownik M-GOPS w Bobolicach, 

• Krzysztof Sitarz – dyrektor  M-GOK w Bobolicach,  

Zaproszeni goście: 

• Pan Andrzej Niemczewski – Dyrektor ZSP w Dargini,  

• Pani Anna Styrska – pracownik M-GBP w Bobolicach,  

• Pani Joanna Kordek – pracownik M-GOK w Bobolicach, 

• Sołtysi, 

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan  Zdzisław 

Czarnecki, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. 

 
Przewodniczący  Rady zapoznał  radnych z porządkiem obrad. 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

  2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30 sierpnia 2011 roku. 
3. Przedstawienie informacji z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 roku oraz 
kształtowanie się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bobolice na lata 2011-2022; 
- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej;  
4. Sprawozdanie z działalności merytorycznej jednostek organizacyjnych Gminy za I półrocze 

2011 roku.   
5. Trybuna sołecka. 
6. Trybuna obywatelska.   
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7. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 
8. Podjęcie uchwał  w sprawach : 

1. zmian w budżecie gminy na 2011 rok;  
2. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bobolice na lata 2011-2022; 
3. określenia zasad wnoszenia udziałów i wkładów Gminy Bobolice do spółek prawa 

handlowego przez Burmistrza Bobolic.  
4. zawarcia Porozumienia pomiędzy Gminą Bobolice a Gminą Biały Bór w zakresie 

powierzenia Gminie Bobolice realizacji zadania publicznego Gminy Biały Bór w 
zakresie pomocy społecznej polegającego na kierowaniu mieszkańców Gminy Biały 
Bór do Środowiskowego Domu Samopomocy „Odnowa” w Bobolicach.   

5. zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Bobolice.  

6. nadania imienia Gimnazjum Publicznemu w Dargini. 
7. maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna oraz zasad jego 

ustalania.   
9.  Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.  
10. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki stwierdził, że 

protokół z X sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 30 sierpnia 2011 roku był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu 

dzisiejszym na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz 

zaproponował przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez odczytywania.  

 

Protokół z X sesji Rady Miejskiej w Bobolicach zostały przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Ad. 3. Przedstawienie informacji z wykonania budżetu gminy za I półrocze 

2011 roku oraz kształtowanie się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bobolice na lata 2011-2011.   

 Głos zabrała Pani Burmistrz, mówiąc, że w dniu 16 września br odbyło się spotkanie z 

radnymi, Pani Skarbnik i Burmistrzem Bobolic w sprawie szczegółowego omówienia 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 roku. Wobec tego 

zaproponował, aby od razu przejść do opinii Komisji Rewizyjnej. 

Pani Bożena Aksiutin Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła opinię Komisji. 

Opinia stanowi załącznik do protokołu.  
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Burmistrza Gminy 

Bobolice informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy i kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2011 roku. Opinia stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności merytorycznej jednostek 

organizacyjnych Gminy za I półrocze 2011 roku.   

 
Głos zabrała Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Bobolicach. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Następnie głos zabrał Pan Krzysztof Sitarz Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w 

Bobolicach. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

W imieniu Pani Ewy Sabatowicz Dyrektor Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Bobolicach głos zabrały Panie Anna Styrska – pracownik biblioteki i Joanna Kordek – 

pracownik ośrodka kultury. Panie przedstawiły prezentację multimedialną, która stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

Radna Pani Zofia Kęcel – doceniła i podziękowała za organizację imprez dla dzieci podczas 

wakacji i ferii.  

Radna Pani Bożena Aksiutin powiedziała, że kiedy nakładają się na siebie różnego rodzaju 

imprezy to zawsze można liczyć na pomoc biblioteki w każdej formie.  

 

Jako ostatni głos zabrał Pan Jan Rewkowski – dyrektor Zakładu Usług Komunalnych i 

Oświatowych w Bobolicach. Informacje te stanowią załącznik do protokołu.    

 

Ad. 5. Trybuna sołecka 
W trybunie sołeckiej nikt nie zabrał głosu.   

 

Ad. 8.Trybuna obywatelska 
W trybunie obywatelskiej głos zabrali: 

1. Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza złożyła oficjalne gratulacje dla Pani sołtys 

Wiesławy Pawłowskiej, która jest sołtysem nowo powstałego sołectwa Stare Borne. 
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W imieniu Radnych Rady Miejskiej, sołtysów i pracowników urzędu zostały 

wręczone gratulacje dla Pani sołtys.  

Następnie Pani Burmistrz złożyła gratulacje i życzenia dla: 

* Pani Hannie Obławskiej – sołtys Drzewian za zdobycie III miejsca w konkursie 

„Rozwojowe i przyjazne środowisku sołectwo” zorganizowane przez 

Zachodniopomorską Izbę Rolniczą w Szczecinie przy współpracy z 

Zachodniopomorskim Ośrodkiem Doradztwa Rolniczego w Barzkowicach i Urzędem 

Marszałkowskim.    

* Pani Helenie Bubień – sołtys sołectwa Chociwle zdobyła tytuł konkursu „Kobieta 

aktywna powiatu koszalińskiego”, zorganizowany przez Starostwo Powiatowe w 

Koszalinie przy współudziale z Zachodniopomorską Izbą Rolniczą w Szczecinie.  

* sołectwo Chmielno- sołtys sołectwa Pan Tomasz Dygas – za przygotowanie 

wspaniałego wieńca dożynkowego i jednocześnie gratulacje za zajęcie I miejsca w 

konkursie „Najpiękniejszy wieniec dożynkowy w powiecie koszalińskim”   

*Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych w Bobolicach (SWIS) – prezes 

Pan Marcin Pachołek – Stowarzyszenie na wniosek Starosty Koszalińskiego zostało 

odznaczone honorową odznaką Gryfa Zachodniopomorskiego.   

 

 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.  
Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że:  

- 3 września odbyła się uroczystość przekazania samochodu do ratownictwa drogowego 

połączona z obchodami 65-lecia OSP w Kłaninie; 

- 5 września odbyło się przedkonsultacyjne spotkanie dla mieszkańców obrębu Gozd, 

Ubiedrze, Kurowo, Cybulino w zakresie budowy farm wiatrakowych, dla tego obrębu jest już 

przygotowany projekt planu zagospodarowania przestrzennego, który prezentowany był na 

tym spotkaniu. W obrębie tym ma powstać 16 wiatraków, obecni byli mieszkańcy tych 

miejscowości, plan został pozytywnie zaopiniowany przez mieszkańców Kurowa, Cybulina 

Ubiedrza i Gozdu.   

- 6 września Pani Burmistrz uczestniczyła w wyjeździe do Bornego Sulinowa z Paniami 

Sołtys M. Prokopowicz oraz H. Obławską w celu konferencji pn. „Z Marszałkiem o 

rolnictwie”; 

- 7 września Pani Burmistrz wspólnie z radnymi: Z Czarnecki, M. Golas, A. Tomczak oraz z 

Panią G. Wiater-Ubysz i Panią Beatą Sempołowicz Skarbnikiem Gminy uczestniczyli w 

wyjeździe do Szczecina celem ocenienie możliwości sprzedaży działki, która jest własnością 
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gminy Bobolice jako spadek po śmierci Pana Gerbatowskiego jako dłużnika gminy. Działka 

mieści się w Szczecinie, o powierzchni 13,07 ha. Po oględzinach uznano, że działa nie nadaj 

się do podziału i sprzedaż też ją będzie bardzo trudno. Jest to teren porośnięty lasem, jest 

sporo oczek wodnych i jezior, znajduje się też trochę terenu gdzie nie ma jezior i lasów. 

Działka ma przeznaczenie dość trafne bo pod: budownictwo jednorodzinne, rekreacje, 

turystykę i sport. Szeroka gama różnych możliwości, ale jednak teren mało atrakcyjny. 

Dlatego też działka ta zostania wycofana z budżetu gminy, na której dochody to nie ma co 

liczyć; 

- Pani Burmistrz uczestniczyła w spotkaniu na boisku sportowym Orlik, gdzie we wrześniu 

trwał turniej o puchar Premiera Donalda Tuska; 

- 14 września odbyły się wybory sołtysa w sołectwie Stare Borne; 

- 19,20,21 września odbyło się nagranie płyty z koncertem organowym na organach w 

kościele w Bobolicach, płyta będzie dostępna na początku listopada;  

- 17 września odbyły się dożynki powiatu koszalińskiego w Bobolicach;  

- 22 września Pani Burmistrz uczestniczyła w II regionalnej wystawie sztuki więziennej, 

gdzie organizatorem wystawy była Miejska Izba Muzealna;  

- 24 września odbyły się dożynki w sołectwie Chociwle; 

- Pani Burmistrz przedstawiła informacje dotyczące funkcjonowania przedszkola w 

Bobolicach: 

*dzięki temu, że zostało wygospodarowane miejsce w przybudówce na ul. Szkolnej to zostało 

objęte 167 dzieci opieką przedszkolną, tylko 7 dzieci nie zostało przyjętych do przedszkola 

przy czym jest rotacja dzieci i być może zwolnią się miejsca;  

*jeżeli chodzi o odpłatność to koszt 1h (bez wyżywienia) wynosi 3,61 zł, po ustalonej stawce 

w uchwale rodzice płacą za pobyt dziecka w przedszkolu 1,94 zł za 1h powyżej 5-ciu godzin. 

Bo wiadomo, że Przedszkole 5-cio godzinnej jest bezpłatne. Jest to 54% pozostałe 46% (1,67 

zł) dopłaca gmina. 

- 25 października w godzinach od 10.00 do 14.00 w sali nr 5 odbędzie się spotkanie ze 

specjalistą od funduszy unijnych. Będzie to specjalista z Urzędu Marszałkowskiego, który 

będzie mówił o tym jak i na jakie cele można wykorzystać fundusze unijne. Spotkanie 

przeznaczone jest dla przedsiębiorców, rolników, dla osób które zamierzają założyć 

działalność gospodarczą i chcą korzystać ze środków unijnych;  

- w gminie Bobolice w dniach 23 i 24 września odbyła się zbiórka żywności, którą 

prowadziło SWIS, świetlica środowiskowa „Tafla” oraz ŚDS „Odnowa”. Łącznie zebrano 

503,651 kg żywności; 
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- w okresie między sesjami wpłynęło do urzędu zaproszenie od Starosty Jaszun Pani Zofii 

Griaznowej na Dni Gminy Jaszuńskiej w dniach 1-2 października 2011 roku. Delegacja, która 

będzie reprezentowała Gminę Bobolice wyjeżdża 30 września, delegacja będzie liczyła 6 

osób: Pan wiceburmistrz Jan Mokrzycki, Pani Sekretarz Krystyna Dobrzańska, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki, wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Marek Golas, Radna Pani Justyna Terlecka, Radny Pan Zdzis ław Strzeczak,   

 

Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki.  

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok.  

 

 Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

2) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bobolice na lata 2011-

2022.  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

3) w sprawie określenia zasad wnoszenia udziałów i wkładów Gminy Bobolice do spółek 

prawa handlowego przez Burmistrza Bobolic.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Mieczysława Brzoza Burmistrz Bobolic.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została podjęta 13 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się”.   
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4) w sprawie zawarcia Porozumienia pomiędzy Gminą Bobolice a Gminą Biały Bór w 

zakresie powierzenia Gminie Bobolice realizacji zadania publicznego Gminy Biały Bór 

w zakresie pomocy społecznej polegającego na kierowaniu mieszkańców Gminy Biały 

Bór do Środowiskowego Domu Samopomocy „Odnowa” w Bobolicach.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.  

 

Pani Justyna Terlecka Przewodnicząc Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia i 

Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

5) w sprawie zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Bobolice.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.  

 

Pani Justyna Terlecka Przewodnicząc Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia i 

Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

6) w sprawie nadania imienia Gimnazjum Publicznemu w Dargini.  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Andrzej Niemczewski Dyrektor Zespołu Szkół 

Publicznych w Dargini.   

 

Na dzień 28 września 2012 roku zaplanowano obchody nadania imienia szkole oraz 10-lecie 

istnienia szkoły.  

 

Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.   
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7) w sprawie maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna oraz zasad 

jego ustalania.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz gminy.  

 

Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”    

 

Ad. 9. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.   
W tym punkcie nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad. 10 . Zakończenie obrad.  
Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad 

został wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

Przy pisaniu niniejszego protokołu wykorzystano nagranie z dyktafonu, zgodnie z §  50 ust. 2 

Statutu Gminy Bobolice. 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 

 


